

**Styremøte (AU) i Foreldreforeningens  
Skoleåret 2022/23**

**Referat**

**Nr.**            **09/22**      *Dato*            **02.11.22**            *Kl.slett*            **1930-2100**  
**Sted:**            **Klasserom 8.klasse**  
**Tilstede:**      Paul Drangslund  
                 Camilla Winterbottom  
                 Kari Tyvoll  
                 Bertil Nistad  
                 Øystein Ask  
                 Marie Borgen Hellerud  
                 Steinar Ellefmo  
  
**Forfall:**        Ellina Willert  
                 Geir Øyen

<b>Saksnr.</b>	<b>Saksbeskrivelse</b>	<b>Ansvar</b>
<b>37/22</b>	<b>Møteinnkalling og referat fra forrige møte 08/22 ble godkjent</b>	<b>Paul</b>
<b>38/22</b>	<b>Informasjon</b> Generelt <ul style="list-style-type: none"><li>• Det er avholdt møte i SMU 25.09. Øystein Ask deltar også på møtene i SMU</li><li>• Kontaktmøte 02/22 ble avholdt i dag. Eget referat lages.</li></ul> Økonomi <ul style="list-style-type: none"><li>• Foreningen har ca kr 63.000,- etter at årets støtte til klassekassene er overført.</li><li>• Bertil sørger for at kasserer i 2. klasse får tilgang til klassekontoen.</li><li>• 1. – 5.klasse har lite på klassekontoene, og bør prioriteres med økt andel støtte ved søknader.</li></ul> Info <ul style="list-style-type: none"><li>• Viktig å få inn alle klasse- og julemarkedskontaktene på hjemmesidene.</li></ul>	<b>Paul</b>         <b>Bertil</b>



	<ul style="list-style-type: none"><li>• Det er laget egen e-post konto for hvert klassetrinn som administreres av klassekontakt 1.</li><li>• Det sendes ut «Nytt fra AU» 4 ganger hvert skoleår. Nytt pr 31.10.22 er sendt Elina for distribusjon.</li><li>• Klasselistene med navn og e-post adresser til foresatte gis ut av skolen</li></ul> <p>Julemarked</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Stadig problem med adresser til julemarkedskontaktene, men de er nå ajourført. Det er ønskelig at det utarbeides egen e-post adresse for julemarkedskontaktene slik som det er gjort for klassekontaktene.</li><li>• Det er viktig at en representant fra AU stiller på alle foreldremøtene til våren og påser at det velges klasse- og julemarkedskontakter og at Marius får beskjed av klassestyrer hvem dette er og adresser.</li><li>• Det benyttes i størst mulig grad VIPPS under julemarkedet, men en må også sørge for å ha litt kontanter for de som ønsker dette. Det selges klippekort på forhånd som kan benyttes til alle aktiviteter. Det ordnes med ca 20.000,- i veksel for bruk av kontakter</li><li>• Det er ønskelig at lotteri gjøres på VIPPS</li></ul> <p>Nytt fra skolen (rektor)</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Jubileumsforestillingen 5.oktober i Olavshallen ble en knallsuksess. All ære til de som bidro!</li><li>• Jubileumsboka er ferdig trykket og hver familie får ett eksemplar i gave fra skolen.</li></ul>	<p>Elina</p> <p>Geir</p> <p>Paul</p> <p>Bertil</p> <p>Bertil</p>
<b>04/22</b>	<p><b>Klassekontakter etc</b></p> <p><i>Det utarbeides en egen mappe for hvert klassetrinn (årskull) som inneholder fast e-post adresse for trinnet, link/fullmakter til klassekasse, klassekontakter og julemarkedskontakter.</i></p> <p><i>Denne skal være ferdig i løpet av dette skoleåret (juni 22)</i></p> <p><i>16.02.22</i></p> <p><i>Ansvarlig var ikke tilstede så status er ukjent</i></p> <p><i>16.03.22</i></p> <p><i>Avklares med Marius og opplegg legges fra på neste AU-møte</i></p> <p><i>20.04.22</i></p> <p><i>Avklares med Marius og opplegg legges fra på siste AU-møte</i></p> <p><i>15.06.22</i></p>	



	<p><i>Elina avklarer dette med Marius før skoleferien slik at alt er på plass til skolestart 22.08.22.</i></p> <p><i>Det vurderes videre om hvert årskull kan ha en app for foreldrene for kontakt med skolen, slik som Meldeboka, Spond etc</i></p> <p><b>31.08.22</b></p> <p><i>Det opprettes egen e-post adresse for hver årskull som følger klassen helt til 10.klasse. Det sørges for at opprettes link mellom denne og de ansvarliges private e.post adresser.</i></p> <p><b>28.09.22</b></p> <p><i>Ikke mulig å lage link mellom klassens e-postkassen og private e-poster. Marius oppretter likevel egen postkasse pr årskull og det blir klassekontaktens oppgave å håndtere denne.</i></p> <p><b>02.11.22</b></p> <p>Adresser er opprettet og Marius har sendt dette til de respektive klassekontakter.</p>	
<b>26/22</b>	<p><b>Årshjulet</b></p> <p>Camilla har utarbeidet et forslag til årshjul som sendes til AU slik at det kan suppleres før neste møte.</p>	<b>Paul</b>
<b>33/22</b>	<p><b>Storforeldremøte</b></p> <p>Temaet for neste storforeldremøte som avholdes 08.02.23 blir URO, og Caspar Seip engasjeres til dette møtet. Det utarbeides et opplegg for møtet i samarbeid med Caspar, og det er ønskelig med et engasjement fra deltakerne.</p>	<b>Paul</b>
	<p><b>Nye saker</b></p>	
<b>39/22</b>	<p><b>Søknad om støtte 4.klasse</b></p> <p><i>Klassekontaktene i 4. klasse søker AU om tilskudd til nytt ute-utstyr, og klassesetur til Sverresborg folkemuseum for 4. klasse</i></p> <p><b>Søknad ute-leker:</b></p> <p><i>Kontaktlærer Trine har bedt oss om å kjøpe inn følgende:</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>-1 basketball           279,-</li><li>-2 fotballer.    2x179= 503,-</li><li>-10 bølter.    10x70= 700,-</li><li>-4 spader       4x60= 240,-</li><li>-5 siler        5x30= 150,-</li></ul> <p>Total:                   1871,-</p> <p>Forsendelse:         86,-</p> <p>Total kostnad:       1958,-</p>	



	<p><b>Søknad klassesetur Sverresborg Folkemuseum:</b> Kontaktlærer Trine har spurt klassekontaktene om klassekassen kan sponse tur til Sverresborg Fl.m., besøket er planlagt i sammenheng med klassens norskperiode om bonden i hovedfag. Klassekontaktene stiller seg positive til dette. Det koster 50,- pr elev, og om alle elevene kommer denne dagen blir det 1350,- . Regnestykket vil være presist etter besøket, da lærer legger ut.</p> <p>Klassen har 2680,- i klassekassen. Årets foreldrekontakter ser på klassekassens regnskap og hvor mye det er hensiktsmessig å ha i klassekassen til en hver tid, slik at ønskede innkjøp og sosiale arrangementer kan skje uten at vi må søke AU om midler på forhånd, slik at innkjøp og arrangementer ikke må utsettes og dermed ikke kommer klassen til gode i ønsket tid.</p> <p>1. <u>Søknad om støtte til innkjøp av utstyr:</u> AU har støttet søknader til innkjøp av lekeutstyr som brukes i skolegården i friminuttene, vanligvis med 50%. Det er ønskelig at klassekassen ikke er helt tom slik at klassekontaktene kan gjennomføre tiltak på kort varsel uten å vente på midler fra AU. En bør kanskje i fremtiden i større grad, vurdere stønadsbeløp i forhold til beholdningen i klassekassen. Vedtak: Klassen får kr 1500,- til innkjøp av utstyr.</p> <p><u>Søknad om støtte til besøk på Sverresborg museum</u> Søknaden reiser visse prinsipielle problemstillinger, og det er et spørsmål om AU sin rolle i forhold til skolens undervisning. Hvor går grensen mellom hva som er AU sin oppgave, og hva skolen skal sørge for? Tiltaket er i høyeste grad prisverdig og ønskelig, og vil kun være positivt for elevene. Synes likevel at dette er såpass nært knyttet til skolens ansvar for undervisningen at det ikke er naturlig for AU å bidra i denne sammenhengen. Vedtak: Søknaden støttes ikke</p>	<p>Bertil</p> <p>Bertil</p>
<p>40/22</p>	<p><b>Søknad om støtte 5.klasse</b> Foreldrekontaktene i 5. kl. søker penger fra Foreldreforeningen for gjennomføring av et besøk på Husebybadet i løpet av november.</p> <p>Leiepris bad i 1 time : 1745,- Leiepris foaje: 240,- Pizza: 2000,-</p> <p>Mvh Foreldrekontaktene 5. Klasse Renata, Torunn, Ina</p>	



	<p>Klassen søker om totalt kr 3985,- til et sosialt tiltak for elevene på fritiden. Klassen har kun kr 2205,- på konto, og foreslår derfor at tiltaket støttes med kr 3000,-</p> <p>Vedtak: Klassen får kr 3000,- i støtte.</p>	<b>Bertil</b>
<b>41/22</b>	<p><b>Søknad om støtte 1.klasse</b></p> <p><i>Vi i første klasse planlegger en Halloweenfeiring for barna i kantinen på fritids. Det koster oss 1000 i leie og 1000 i div. mat og pynting. Er dette noe vi kan søke om et bidrag til fra foreldreforeninga?</i></p> <p><i>Mvh Yashar</i></p> <p>Klassen søker om kr 2000,- i støtte til et sosialt tiltak i 1. klasse. Foreslår at vi støtter tiltaket med kr 1500,-</p> <p>Vedtak: Klassen får kr 1.500,- i støtte.</p>	<b>Bertil</b>
<b>42/22</b>	<p><b>Klassestøtte</b></p> <p>Årlig klassestøtte har vært uendret i en årrekke, og klassekontaktene opplever, spesielt i de yngste klassene, at midlene er knappe og handlingsrommet lite. De må ofte spørre AU om støtte for å få gjort det de ønsker, og svaret kommer ofte litt sent i forhold til når aktiviteten er planlagt gjennomført.</p> <p>Vedtak: Årlig støtte til alle klasser økes til kr 4.000,- pr klasse. 1. klasse får kr 6.000,- i støtte for å få til noen aktiviteter for å bli bedre kjent og komme godt i gang. Dette gjøres gjeldene fra dette skoleåret.</p>	<b>Bertil</b>
<b>43/22</b>	<p><b>Kantinebygget</b></p> <p>AU ønsker at Kantinebygget blir benyttet av elevene på fritiden til sosiale sammenkomster. For å gjøre lokalene enda mer anvendelige, ønsker AU å kjøpe inn ulike anlegg som kan være aktuelt å bruke på slike arrangement. Dette kan være musikkanlegg, lysanlegg, bilde etc.</p> <p>Vedtak: Skolen forespørres om dette er ønskelig og hva som evt kan kjøpes inn og installeres fast i bygget.</p>	<b>Paul/Bertil</b>
<b>44/22</b>	<p><b>Utleie av kantinebygget</b></p> <p>Skolen har vedtatt satser for utleie av Kantinebygget, og dette har vært behandlet i AU tidligere. Vi ser imidlertid at leie til</p>	



	<p>klassetiltak arrangert av klassekontakter eller elevene for hele klasser, burde ha vært unntatt for å betale leie til skolen. Beløpet blir forholdsvis høyt for denne typen arrangement, og AU mener at det er i alle interesse at lokalene benyttes av elevene også på fritiden. Dette gir økt eierskap til skolen og styrker felleskapet som skolen utgjør.</p> <p>Vedtak: AU ber om at skolen vurderer utleie til slik arrangement på nytt.</p>	<p><b>Paul</b></p>
--	---	--------------------